
 

 

Schriftelijke vragen op basis van artikel 36 Reglement van orde gemeenteraad 

 
Datum: 17 januari 2019 
 

 
Steller vragen: Mevrouw J. Mones, fractie Gemeentebelangen 
 

 
Onderwerp: Bomenkap Wilhelminaoord Maatschappij 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1.      Bent u als college op de hoogte van dit voornemen? 
2.      Is hiervoor een kapvergunning afgegeven? 
3.      Heeft voor de verlening een beoordeling plaatsgevonden? 
4.      Heeft de maatschappij, in verbad met het Unesco dossier overleg gevoerd met de gemeente over dit 

voornemen? 
5.      Is het college het met de fractie eens, dat mogelijk een landschappelijke gebiedsverandering voor 

Unesco een reden kan zijn zich nogmaals af te vragen of conservering van en garantie voor dit gebied 
(een van de redenen van uitstel ) wel door dit handelen voldoende geborgd wordt? 

6.      Is het college het met de fractie eens, dat de reden voor dit handelen, het creëren van 
landschappelijk doorzicht en het realiseren van ruimte voor kolonie woningen het gevoel zoals 
verwoord onder punt 5, eerder versterkt dan wegneemt? 
 

 
Toelichting:  
De fractie van Gemeentebelangen heeft uit de media vernomen, dat de Maatschappij voornemens is een 48 
tal bomen van diverse aard te kappen te Wilhelminaoord. 
 

 


